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Verslag gemeenteraad van 1 februari 2011 
 
Aanwezig:  Voorzitter-Burgemeester:  Victor Gerniers 
 Schepenen: Godfried Van de Meulebroeke, Claude Van Marcke, 

Maurice Vanmarcke, Prudent Lanneau 
 Gemeenteraadsleden: Jan Steverlynck, Gino Devogelaere, Mia Tack-Defoirdt, 

Rik Colman, Dirk Tack, Anne Marie Ampe, Pascal 
Desmet, Eddy Recour, Dolores De Vlaminck, Frank 
Dooms, Linda Dewaele, Albert Defeyter, Willy 
Demeulemeester, Paul Verleyen, Marnix De Craemer 

 Gemeentesecretaris: Patrick Vandeputte 
Verontschuldigd: Schepen: Greet Coucke 
  Gemeenteraadsleden: Marleen Titeca-Decraene, Ignace Demeulemeester 
__________________________________________________________________________________________ 

  
Bij de aanvang van de gemeenteraadszitting zijn de raadsleden Anne Marie Ampe en Dolores De 
Vlaminck nog niet aanwezig. 
 
De voorzitter Victor Gerniers opent de vergadering om 18u30. 
 

Punt 1.  
Goedkeuring verslag gemeenteraad van 13 december 2010. 
Er zijn geen opmerkingen betreffende het verslag van de gemeenteraadszitting van dinsdag 13 
december 2010. Het verslag wordt eenparig goedgekeurd. 
_________________________________________________________________________________ 
 
Raadslid Dolores De Vlaminck vervoegt zich bij de gemeenteraad. 
 

Punt 2. Financiën 
Kennisname interne kredietaanpassingen budget 2010.   
De gemeenteraad neemt kennis van de interne kredietaanpassingen zoals vastgesteld door het 
college van burgemeester en schepenen in zitting van 8 december 2010 en 22 december 2010. 
 
Raadslid Rik Colman merkt op dat er bij de interne kredietaanpassing van 8 december 2010 geen 
toelichtende nota beschikbaar was. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke meent dat de weergegeven cijfers eigenlijk voldoende duidelijk waren 
zonder bijkomende toelichting en dat een toelichtende nota in verband met een interne 
kredietaanpassing vaak niets anders is dan hetzelfde zeggen, doch met andere woorden gezien de 
voorgestelde aanpassingen zeer voor de hand liggend zijn. Er zal wel over gewaakt worden dat in het 
vervolg deze documenten aanwezig zijn. De schepen biedt zijn excuses aan voor het ontbreken van 
de nota.  
 
De gemeenteraad, 
Gelet op artikel 155 van het Gemeentedecreet; 
Gelet op de collegebeslissingen van 8 en 22 december 2010 houdende doorvoering van een interne 
kredietaanpassing; 
Na bespreking 
NEEMT KENNIS: 
Art.1: Van de eerste interne kredietaanpassing nopens het budget 2010 zoals beslist door het college 
van burgemeester en schepenen op 8 december 2010. 
 

Interne kredietaanpassing: IKA 2010/1      
             

              

Artikel Project Omschrijving BW 2010 6 Verhoging Verlaging 
BW 2009 6 - 
IKA 2010/1 
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844/723-56 84 
Aanpassingswerken gebouwen 
kinderopvang 5.500,00   5.500,00 0,00 

844/724-54 85 
Buitengewoon onderhoud 
gebouwen kinderopvang 4.000,00   4.000,00 0,00 

844/724-54 86 
Aanpassen BKO-lokalen aan KB-
brandveiligheid 5.000,00 9.500,00  14.500,00 

              

 
Art.2: Van de tweede interne kredietaanpassing nopens het budget 2010 zoals beslist door het 
college van burgemeester en schepenen op 22 december 2010. 
 

Interne kredietaanpassing: IKA 2010/2      
              

              

Artikel Type Omschrijving BW 2010 6 Verhoging Verlaging 
BW 2010 6 -  
IKA 2010/2 

              

            

            

101/111-21 U Wedde van het schepencollege 241.291,00 1.500,00  242.791,00 

101/112-01 U 
Vakantiegeld van het 
schepencollege 16.782,00   1.500,00 15.282,00 

            

104/123-06 U Administratie: Prestaties van derden 146.000,00 13.000,00  159.000,00 

104/125-15 U Administratie: Levering Water 2.500,00 250,00  2.750,00 

104/111-01 U Administratie: Bezoldiging 758.201,00   13.250,00 744.951,00 

            

300/124-02 U 
Veiligheidsplan: technische 
benodigdheden 1.000,00   600,00 400,00 

300/124-06 U 
Veiligheidsplan: technische 
prestaties 1.000,00 600,00  1.600,00 

            

351/111-01 U Brandweer: Bezoldiging 171.321,00 2.750,00  174.071,00 

351/123-02 U Brandweer: kantoorbehoeften 3.300,00 100,00  3.400,00 

351/124-02 U 
Brandweer: Materiaal voor 
rechtstreeks verbruik 22.000,00 650,00  22.650,00 

351/124-05 U Brandweer: Kleding 10.000,00 250,00  10.250,00 
35101/124-
06 U 

Jeugdbrandweer: technische 
prestaties 800,00 200,00  1.000,00 

351/125-02 U 
Brandweer: benodigdheden voor 
gebouwen 3.000,00 550,00  3.550,00 

351/125-06 U Brandweer: Prestaties van derden 1.900,00 100,00  2.000,00 

351/127-02 U 
Brandweer: Materiaal voor 
voertuigen 8.500,00   2.000,00 6.500,00 

351/123-17 U 
Brandweer: Kosten voor 
beroepsopleiding 8.000,00   2.600,00 5.400,00 

            

421/140-13 U Sneeuwopruiming en Ijzelbestrijding 35.000,00 15.000,00  50.000,00 

422/125-06 U Schuilhuisje: prestaties van derden 3.500,00 100,00  3.600,00 

421/111-01 U Technische personeel: bezoldiging 623.582,00   15.100,00 608.482,00 

            

722/112-01 U Onderwijs: Vakantiegeld 405,00 100,00  505,00 

722/124-02 U Onderwijs: Schoolbehoeften 32.600,00 500,00  33.100,00 

722/125-06 U Onderwijs: Prestaties gebouwen 4.000,00 500,00  4.500,00 

722/125-02 U 
Onderwijs: Benodigdheden 
gebouwen 5.500,00   1.100,00 4.400,00 
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734/123-11 U Kunstonderwijs:Telefoonkosten 2.200,00 500,00  2.700,00 

734/125-02 U 
Kunstonderwijs: Benodigdheden 
gebouwen 2.500,00   1.250,00 1.250,00 

734/125-06 U 
Kunstonderwijs: Prestaties 
gebouwen 1.500,00 750,00  2.250,00 

            

762/112-01 U 
Cultuur: Vakantiegeld Vast, 
contractueel 7.654,00 1.500,00  9.154,00 

762/112-02 U Cultuur: Vakantiegeld Gesco's 13.340,00 2.750,00  16.090,00 

762/111-01 U Cultuur: Bezoldiging 111.123,00   4.250,00 106.873,00 

            

764/124-48 U Sport: Sportpromotie 24.000,00 1.000,00  25.000,00 

764/125-12 U Sport: Elektriciteit 25.000,00 750,00  25.750,00 

764/125-06 U 
Sport: Prestaties derden 
sportgebouwen 9.000,00   1.750,00 7.250,00 

            

766/124-02 U Plantsoenen: benodigdheden parken 42.000,00 5.000,00  47.000,00 

766/124-06 U Plantsoenen: prestateis parken 50.000,00   5.000,00 45.000,00 

            

767/121-01 U Bib: Reiskosten 625,00 400,00  1.025,00 

767/123-13 U Bib: Informatica 12.000,00   400,00 11.600,00 

            

790/125-13 U Kerken: gas 15.000,00 3.000,00  18.000,00 

790/125-12 U Kerken: elektriciteit 7.000,00   1.000,00 6.000,00 

790/125-08 U Kerken: verzekering 825,00   500,00 325,00 

790/125-02 U Kerken: benodigdheden gebouwen 2.000,00   500,00 1.500,00 

790/125-06 U Kerken: prestaties derden 3.000,00   1.000,00 2.000,00 

            

840/124-06 U ANNAH: vergoeding vrijwilligers 7.000,00 800,00  7.800,00 

840/123-06 U ANNAH: Administratieve prestaties 3.000,00   800,00 2.200,00 

            

844/112-02 U BKO: Vakantiegeld gesco 19.185,00 5.000,00  24.185,00 

844/111-02 U BKO: Bezoldiging gesco 296.937,00   5.000,00 291.937,00 

            

876/124-02 U Containerpark: benodigdheden 3.500,00 1.000,00  4.500,00 

876/111-01 U Containerpark: bezoldiging 92.524,00   1.000,00 91.524,00 

            

877/125-12 U Huttegem: elektriciteit 1.000,00 250,00  1.250,00 

877/124-06 U Onderhoud riolering 35.000,00   250,00 34.750,00 

       
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 

Punt 3. Politie en Verkeer 
Vaststellen van een tijdelijk politiereglement t.g.v. de doortocht van de Ronde van Vlaanderen 
op zondag 3 april 2011.   
Eenparig wordt een tijdelijk politiereglement vastgesteld naar aanleiding van de doortocht van De 
Ronde van Vlaanderen op zondag 3 april 2011. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op de wet betreffende de politie van het wegverkeer en van het gebruik van de openbare weg,  
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gecoördineerd door het KB van 16 maart 1968; 
Gelet op het KB van 1 december 1975 houdende algemeen reglement op de politie van het 
wegverkeer; 
Gelet op het KB van 10 augustus 1998 art.7§2,1° houdende de oprichting van de Commissie voor 
dringende Geneeskundige Hulpverlening; 
Gelet op de omzendbrief OOP 30ter waarbij uitleg verschaft wordt bij de wijziging van artikel 119bis 
van de nieuwe gemeentewet krachtens de wet van 20 juli 2005 houdende diverse bepalingen; 
Gelet op de wet van 20 juli 2005 houdende diverse bepalingen; 
Gelet op de wet van 15 mei 2006 tot wijziging van de wet van 8 april 1965 betreffende de 
jeugdbescherming, het Wetboek van strafvordering, het Strafwetboek, het Burgerlijk Wetboek, de 
Nieuwe Gemeentewet en de wet van 24 april 2003 tot hervorming van de adoptie; 
Gelet op de Nieuwe Gemeentewet, meer bepaald de artikelen 119, 119bis, 119ter en art. 135§2; 
Gelet op de ministeriële omzendbrief van 10 december 1987 van de minister van Binnenlandse Zaken 
houdende gecoördineerde algemene onderrichtingen inzake ordehandhaving; 
Overwegende dat de gemeenteraad kan voorzien in een politieverordening waarin de overtredingen 
zijn opgenomen die hij strafbaar wenst te houden op het grondgebied van de gemeente; 
Overwegende dat artikel 119bis,§1 van de Nieuwe Gemeentewet aan de gemeenteraad de 
keuzevrijheid laat politiestraffen of administratieve sancties te bepalen voor overtredingen van zijn 
reglementen of verordeningen; 
Overwegende dat op zondag 3 april 2011 de wielerwedstrijd ‘Ronde van Vlaanderen voor Vrouwen’ 
en ‘Ronde van Vlaanderen voor Elite’ het grondgebied van de gemeente doorkruist; 
Overwegende dat de doortocht van deze wielerwedstrijd traditioneel een enorme volkstoeloop met 
zich meebrengt; 
Overwegende dat het aantal commerciële activiteiten die langsheen de reisweg van de wielerwedstrijd 
worden georganiseerd jaar na jaar blijven toenemen; 
Overwegende dat dergelijke activiteiten voornamelijk georganiseerd worden op locaties die op zich al 
veel toeschouwers aantrekken waardoor de te nemen veiligheidsmaatregelen ter hoogte van deze 
delen van de reisweg moeten verhoogd worden; 
Overwegende dat een coördinatie en overleg tussen de verschillende organisatoren van activiteiten 
op dezelfde locatie aangewezen is; 
Overwegende dat het aangewezen is dat de organisatoren van de verschillende activiteiten onderling 
de nodige afspraken maken inzake opvang van de toeschouwers, parkings, enz… teneinde de 
overlast voor de bewoners langsheen deze delen van de reisweg tot een minimum te beperken; 
Overwegende dat een aantal bijkomende maatregelen zich opdringen om zowel de veiligheid van de 
toeschouwers te kunnen waarborgen en om het normaal verloop van de wedstrijd te kunnen 
garanderen: 

• voorafgaandelijke kennisgeving van alle commerciële activiteiten langsheen de reisweg 

• voorafgaandelijk overleg tussen de organisatoren van de verschillende activiteiten langsheen de 
reisweg en de bestuurlijke overheid 

• voorafgaandelijk overleg tussen de verschillende hulp- en veiligheidsdiensten onderling opdat de 
dringende hulpverlening kan gegarandeerd worden; 

Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: Iedere éénmalige of bijkomende commerciële of publicitaire activiteit die plaats heeft omwille 
van de doortocht van de wielerwedstrijd ‘Ronde van Vlaanderen voor Vrouwen’ en ‘Ronde van 
Vlaanderen voor Elite’, en die doorgaat op de openbare weg of op een daarbij aansluitend niet 
afgesloten terrein, wordt op zondag 3 april 2011 slechts toegelaten op voorwaarde dat deze door de 
burgemeester van de gemeente waar de activiteit plaats heeft voorafgaandelijk en schriftelijk werd 
vergund. 
Alle aanvragen tot vergunning moeten op straffe van niet-ontvankelijkheid vooraf en tijdig bij de 
burgemeester worden ingediend. 
De aanvraag tot vergunning moet de volgende gegevens vermelden: 
1. de naam, adres en contactgegevens van de aanvrager/organisator 
2. als de organisatie gebeurt door een rechtspersoon zal haar benaming, haar rechtsvorm, het adres 
van haar hoofdzetel alsook de statutaire bepaling en/of beslissing van het bevoegde orgaan van de 
rechtspersoon die de ondertekenaar toelaat haar te vertegenwoordigen, opgegeven moeten worden 
3. de juiste omschrijving van de geplande éénmalige of bijkomende activiteit met de vermelding of 
deze publiek of alleen op een uitnodiging toegankelijk is met een raming van het aantal genodigden 
4. de juiste locatie ervan 
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5. de logistieke faciliteiten (tenten, toiletten, rijplaten, parkings, toegang….) die zullen worden in plaats 
gesteld 
6. de interne veiligheidsmaatregelen (nadars, stewards,…) en maatregelen inzake brandveiligheid, 
afvalbeheersing en voedingshygiëne 
7. de eventuele aanwezigheid van een medische hulppost met inhoudelijk beschrijving. 
Art.2: Iedere éénmalige of bijkomende commerciële of publicitaire activiteit die plaats heeft omwille 
van de doortocht van de wielerwedstrijd ‘Ronde van Vlaanderen voor Vrouwen’ en ‘Ronde van 
Vlaanderen voor Elite’ en die doorgaat in een besloten plaats maar die voor iedereen vrij toegankelijk 
is, hetzij gratis, hetzij tegen betaling van een inkomgeld, hetzij op vertoon van een toegangskaart of 
een uitnodiging wanneer deze ter beschikking wordt gesteld van eenieder die ze aanvraagt, dient 
vooraf en tijdig gemeld aan de burgemeester van de gemeente waar de activiteit plaats heeft. De 
melding dient de gegevens te bevatten opgesomd in artikel 1. 
Art.3: Onverminderd de bepalingen van de ministeriële omzendbrief van 10 december 1987 kan 
desgevallend door de burgemeester in functie van het aantal aanvragen of meldingen en de juiste 
locatie van de aangevraagde of gemelde activiteiten één of meerdere coördinatievergaderingen 
worden georganiseerd teneinde tussen de verschillende organisatoren onderling en met de 
verschillende hulpdiensten de nodige afspraken te maken inzake opvang van de toeschouwers en/of 
genodigden, de in te richten parkings, het in te huren sanitair, de vrij te houden evacuatiewegen, de te 
plaatsen veiligheidsvoorzieningen, enz… Van voormelde coördinatievergaderingen worden verslagen 
opgesteld die worden overgemaakt aan alle deelnemers. 
Art.4: De burgemeester verzendt aan de in artikel 1 bedoelde aanvragers hetzij de vergunning hetzij 
een gemotiveerde weigering van vergunning. In de vergunning wordt duidelijk gesteld onder welke 
voorwaarden zij wordt verleend. De organisatoren van de vergunde activiteiten hebben de plicht de 
voorwaarden onder dewelke de vergunning werd verleend, na te leven. 
Een afschrift van de vergunde activiteiten wordt aan de korpschef van de lokale politie en aan de 
commandant van de brandweer bezorgd en, indien van toepassing, aan de FOD Volksgezondheid, 
Veiligheid van de Voedselketen en Leefmilieu. 
Art.5: Indien wordt vastgesteld dat een organisator één of meerdere voorwaarden waaronder de 
vergunning werd verleend, niet naleeft, kan de burgemeester de vergunning intrekken. Het niet 
naleven van een of meerdere voorwaarden in het verleden kan door de burgemeester ingeroepen 
worden om het verlenen van de vergunning te weigeren. 
Art.6: Sancties. 
Overtredingen die een inbreuk inhouden op de politie van het wegverkeer zullen bestraft worden met 
de straffen voorzien bij de wet betreffende de politie van het wegverkeer. 
Overtredingen op de bepalingen van artikel 1 en 2 van deze verordening zullen worden bestraft met 
politiestraffen. 
Art.7: Deze verordening wordt bekendgemaakt door aanplakking overeenkomstig artikel 186 van het 
Gemeentedecreet en overgemaakt aan de griffie van de politierechtbank en rechtbank van eerste 
aanleg. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 
Raadslid Anne Marie Ampe vervoegt zich bij de gemeenteraad. 
 

Punt 4. Straatnaamgeving   
4.1. Principiële vaststelling naam voor: 
4.1.1. het pad tussen Kerkstraat en Borreberg (voormalige Henri Heffinckpad).   
Eenparig wordt principieel de straatnaam ‘Steenovenpad’ vastgesteld voor het pad tussen de 
Kerkstraat en de Borreberg. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het decreet van 28 januari 1977 tot bescherming van de namen van de openbare wegen en 
pleinen en gewijzigd door het decreet van 29 november 2002; 
Gelet op het Gemeentedecreet; 
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Gelet op het raadsbesluit van 9 november 2010 strekkende tot het opheffen van de benaming ‘Henri 
Heffinckpad’ voor de benaming van het pad langs de gemeenschapsschool ’t Bollebos; 
Overwegende dat er bijgevolg een nieuwe naam dient voorzien te worden voor dit pad; 
Gelet op het voorstel van het college van burgemeester en schepenen om de naam ‘Steenovenpad’ 
toe te kennen; 
Gelet op de toelichting terzake; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig principieel     
Art.1: Het pad tussen Kerkstraat en Borreberg (voormalige Henri Heffinckpad),  de naam 
‘Steenovenpad’ te geven. 
Art.2: Dit voorstel van nieuwe straatnaam wordt voor advies overgemaakt aan de gemeentelijke raad 
voor cultuur 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 
Schepen Claude Van Marcke verlaat de gemeenteraadszitting. 
 
4.1.2. de straat gelegen tussen het containerpark Vichte en het kruispunt met de Nieuwstraat 
langs een project voor groepswoningbouw. 
Eenparig wordt principieel de straatnaam ‘Driesstraat’ vastgesteld voor de straat vanaf het 
gemeentelijk containerpark aan de Otegemstraat tot het kruispunt met de Nieuwstraat - Vichte. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het decreet van 28 januari 1977 tot bescherming van de namen van de openbare wegen en 
pleinen en gewijzigd door het decreet van 29 november 2002; 
Gelet op het Gemeentedecreet; 
Overwegende dat er een naam dient voorzien te worden voor de straat gelegen tussen het 
containerpark Vichte en het kruispunt met de Nieuwstraat langs een project voor groepswoningbouw; 
Gelet op het voorstel van het college van burgemeester en schepenen om deze nieuwe weg de naam 
‘Driesstraat’ te geven; 
Gelet op de toelichting terzake; 
Overwegende dat deze ingreep geen gevolgen heeft naar de huidige bewoners van de huidige A. 
Rodenbachstraat toe; dat zij m.a.w. hun huidige adres blijven behouden; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig principieel     
Art.1: De straat gelegen tussen het containerpark Vichte en het kruispunt met de Nieuwstraat langs 
een project voor groepswoningbouw de naam ‘Driesstraat’ te geven. 
Art.2: Dit voorstel van nieuwe straatnaam wordt voor advies overgemaakt aan de gemeentelijke raad 
voor cultuur 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 
Schepen Claude Van Marcke vervoegt zich opnieuw bij de gemeenteraad. 
1° schepen Godfried Van de Meulebroeke verlaat de gemeenteraadszitting. 



7 

4.2. Definitieve vaststelling naam voor de nieuwe zijstraat van de Blaarhoekstraat. 
Eenparig wordt definitief de naam ‘Oosthoek’ toegekend aan de nieuwe zijstraat in de private 
verkaveling Blaarhoekstraat. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op de princiepsbeslissing van de gemeenteraad d.d. 9 november 2010 tot het toekennen van de 
naam ‘Oosthoek’ aan de nieuw aan te leggen zijstraat van de Blaarhoekstraat; 
Gelet op het onderzoek de commodo et incommodo van  22 november 2010 tot en met 21 januari 
2011 zonder bezwaren noch opmerkingen; 
Gelet op de adviesvraag d.d. 22 november 2010 gericht aan de culturele raad; 
Gelet op het feit dat de culturele raad, in zijn vergadering op 22 november 2010, geen bezwaar 
opperde tegen dit voorstel; 
Gelet op het decreet van 29 november 2002 houdende wijziging van het decreet van 28 januari 1977 
tot bescherming van de namen van de openbare wegen en pleinen; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: De naam ‘Oosthoek’ wordt definitief toegekend aan de nieuw aan te leggen zijstraat van de 
Blaarhoekstraat (doorheen het woonproject dat thans in uitvoering is). 
Art.2: Het college van burgemeester en schepenen wordt belast met de uitvoering van onderhavige 
beslissing. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaams Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 

Punt 5. Openbare werken 
5.1. Herinrichten doortocht Ingooigem. 
5.1.1. Goedkeuren koepelmodule horende bij het moederconvenant d.d. 7 mei 1997 
samengesteld uit module 3 betreffende de herinrichting van de doortochten en module 4 
betreffende de wegverlichting in de doortochten. 
Eenparig wordt de koepelmodel horende bij de moederconvenant d.d. 7 mei 1997, samengesteld uit 
module 3 betreffende de herinrichting van de doortochten goedgekeurd evenals module 4 betreffende 
wegverlichting in de doortochten. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43 betreffende de 
bevoegdheden van de gemeenteraad en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen en latere wijzigingen; 
Gelet op het goedgekeurd mobiliteitsconvenant (moederconvenant) nr. 34002/0 d.d. 7 mei 1997 
tussen het Vlaams Gewest, de gemeente Anzegem en de Vlaamse Vervoermaatschappij; 
Overwegende dat de gemeente Anzegem beschikt over een conform verklaard mobiliteitsplan (16 
november 1998); 
Gelet op de koepelmodule nr. 34002/3/4/B horende bij het moederconvenant 34002/0 d.d. 7 mei 1997 
met het oog op het herinrichten van de doortocht  Ingooigem; 
Overwegende dat deze koepelmodule samengesteld is uit volgende modules: 

• module 3 betreffende de herinrichting van de doortocht 

• module 4 betreffende de subsidiëring van wegverlichting in de doortocht;  
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: De koepelmodule nr. 34002/3/4/B horende bij het moederconvenant 34002/0 d.d. 7 mei 1997 
met betrekking tot het herinrichten van de doortocht Ingooigem en samengesteld uit volgende 
modules: 

• nr. 3: betreffende de herinrichting van de doortocht 
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• nr. 4: betreffende de subsidiëring van de wegverlichting in de doortocht 
goed te keuren. 
Art.2: Afschrift van deze beslissing samen met het dossier over te maken aan het Ministerie van de 
Vlaamse Gemeenschap, Administratie Wegen en Verkeer, Agentschap Wegen en Verkeer West-
Vlaanderen, Markt 1, 8000 Brugge. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het decreet van 28 april 1993 houdende regeling, voor het Vlaams Gewest, van het administratief 
toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 
5.1.2. Goedkeuren koepelmodule horende bij het moederconvenant d.d. 7 mei 1997 
samengesteld uit module 10 betreffende de herinrichting van schoolomgevingen aan of in de 
nabijheid van een gewestweg. 
Eenparig wordt de koepelmodule horende bij de moederconvenant d.d. 7 mei 1997, samengesteld uit 
model 10 betreffende de herinrichting van schoolomgevingen aan of in de nabijheid van een 
gewestweg, goedgekeurd. 
   
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43 betreffende de 
bevoegdheden van de gemeenteraad en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen en latere wijzigingen; 
Gelet op het goedgekeurd mobiliteitsconvenant (moederconvenant) nr. 34002/0 d.d. 7 mei 1997 
tussen het Vlaams Gewest, de gemeente Anzegem en de Vlaamse Vervoermaatschappij; 
Overwegende dat de gemeente Anzegem beschikt over een conform verklaard mobiliteitsplan (16 
november 1998); 
Gelet op de koepelmodule nr. 34002/10/A horende bij het moederconvenant 34002/0 d.d. 7 mei 1997 
met het oog op het herinrichten van de doortocht  Ingooigem; 
Overwegende dat deze koepelmodule samengesteld is uit volgende modules: 

• module 10: Herinrichting van een schoolbuurt aan of in de nabijheid van een gewestweg; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: De koepelmodule nr. 34002/10/A horende bij het moederconvenant 34002/0 d.d. 7 mei 1997 
met betrekking tot het herinrichten van de doortocht Ingooigem en samengesteld uit volgende 
modules: 

• module 10 - Herinrichting van een schoolbuurt aan of in de nabijheid van een gewestweg. 
goed te keuren. 
Art.2: Afschrift van deze beslissing samen met het dossier over te maken aan het Ministerie van de 
Vlaamse Gemeenschap, Administratie Wegen en Verkeer, Agentschap Wegen en Verkeer West-
Vlaanderen, Markt 1, 8000 Brugge. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het decreet van 28 april 1993 houdende regeling, voor het Vlaams Gewest, van het administratief 
toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 
1° schepen Godfried Van de Meulebroeke vervoegt zich opnieuw bij de gemeenteraad. 
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Punt 6. Plaatselijke openbare bibliotheek  
Goedkeuring gecoördineerd gebruikersreglement. 
Eenparig wordt een gecoördineerd gebruikersreglement plaatselijke openbare bibliotheek 
goedgekeurd evenals de opheffing van de gemeenteraadsbesluiten van 12 december 2005 (en 
wijzigingen van 3 juni 2008 en 7 juli 2009) en van 7 juni 1999 (en wijzigingen van 8 november 2004 en 
3 juni 2008). 
 
Raadslid Paul Verleyen hoopt dat het moderne taalgebruik dat voorop gesteld wordt niet gelijk staat 
met een ‘rabiaat’ gebruik van het Engels. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het raadsbesluit houdende vaststelling van het reglement voor de gebruiker van de 
Plaatselijke Openbare Bibliotheek, zoals vastgesteld op 12 december 2005 en gewijzigd op 3 juni 
2008 en 7 juli 2009; 
Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 2 februari 2010 houdende goedkeuring van een 
samenwerkingsovereenkomst voor de gezamenlijke aankoop van een RFID gebaseerd 
balieautomatiseringssysteem met toebehoren voor de bibliotheken van Anzegem, Deerlijk, Wervik en 
Menen; 
Overwegende dat dit RFID-systeem nu geïmplementeerd is en sedert 6 december 2010 operationeel 
is in Anzegem, Vichte en Ingooigem; dat dit een aanpassing aan het gebruikersreglement impliceert; 
Overwegende dat van deze gelegenheid gebruik gemaakt wordt om ook de tekst vlot toegankelijk te 
maken voor de gebruikers en het bestaande afzonderlijke internetreglement erin te integreren; 
Gelet op het advies uitgebracht door de raad van beheer van de Plaatselijke Openbare Bibliotheek 
d.d. 22 december 2010; 
Gelet op het openbaar onderzoek georganiseerd van 17 januari 2011 tot en met 1 februari 2011; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: Het raadsbesluit van 12 december 2005 (gewijzigd op 3 juni 2008 en 7 juli 2009) houdende 
vaststelling van het reglement voor de gebruiker van de Plaatselijke Openbare Bibliotheek wordt 
opgeheven met onmiddellijke ingang.  
Art.2: Het reglement op het gebruik van internet in de bibliotheek dat vastgesteld werd door de 
gemeenteraad op 7 juni 1999 en gewijzigd op 8 november 2004 en 3 juni 2008 wordt eveneens 
opgeheven. De relevante bepalingen uit dit reglement worden geïntegreerd in het nieuwe 
gebruikersreglement voor de bibliotheek.  
Art.3: Het hiernavolgende gebruikersreglement voor de openbare bibliotheek wordt goedgekeurd  met 
onmiddellijke ingang: 

Toegang  

 

De gemeentelijke openbare bibliotheek van Anzegem is vrij toegankelijk voor iedereen tijdens de 
openingsuren. 

Openingsuren  

Anzegem 
 Maandag   15u-19u 
 Woensdag 10u-11u30 14u30-19u 
 Donderdag   17u30-20u 
 Vrijdag    15u-19u 
 Zaterdag 10u-11u30 14u30-16u30 
 
Ingooigem 
 Maandag   17u30-19u 
 Woensdag   14u-17u 
 Zaterdag 10u-11u30 
 
Vichte 
 Maandag   16u-17u30 
 Woensdag   17u-20u 
 Zaterdag 10u-11u30 
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Iedereen kan lid worden van de bibliotheek. Ieder lid krijgt een bibliotheekpas. Het gebruik ervan is 
strikt persoonlijk. Leen hem dus nooit aan iemand anders uit. Met je lenerspas mag je alle materialen 
ontlenen van alle afdelingen, dus niet alleen boeken maar ook dvd's en tijdschriften. 

Als lid van de bib kan je in de bib ook: 

• een krant of een tijdschrift lezen  

• opzoeken in boeken en databanken  

• e-mails lezen en versturen  

• een beroep doen op de 'bib (boekendienst) aan huis' als je niet-mobiel bent  

Inschrijven 

 

• Gratis tot 18 jaar en vanaf 60 jaar  

• Verloren lidkaart: €1,50  

• Tussen 18  en 60 jaar: €2,50 

Inschrijven gebeurt op voorlegging van een geldig identiteitsbewijs en tegen betaling van een 
inschrijvingsgeld. Voor jongeren beneden de 12 jaar zijn de ouders zelf verantwoordelijk voor de 
materialen die hun kinderen ontlenen. De leden brengen de bibliotheek op de hoogte van de 
wijzigingen van hun gegevens zoals adres, telefoon, e-mail. Indien personeel zelf de 
adresveranderingen moet opzoeken, wordt €2,50 aangerekend. Bij niet ontlenen gedurende een 
periode van 5 kalenderjaren verdwijn je automatisch uit het ledenbestand. 

Lenen 

 

• Kies je boeken, dvd's of tijdschriften in de rekken.  

• Met je bibliotheekkaart kan je de materialen ontlenen aan de zelfuitleenbalie.  

• Bij uitleen ontvang je een ticket waarop staat welke materialen je in je bezit hebt en wanneer 
ze ten laatste moeten worden ingeleverd.  

• Controleer deze uitleenbon voor je de bibliotheek verlaat.  

• Leen niets uit aan anderen. Je bent verantwoordelijk voor de bibliotheekmaterialen die je 
ontleent.  

• De uitleentermijn is 4 weken, behalve voor dvd's (2 weken).  

• Breng steeds je bibliotheekkaart mee.  

Terugbrengen  

 

• Scan je materialen uit aan de zelfuitleenbalie.  

• Kijk steeds goed na of alle materialen uitgescand zijn. 

Verlengen  

 

• Wil je materialen laten verlengen, dan kan je dit doen aan de zelfuitleenbalie met je 
bibliotheekpas.  
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• Een verlenging van de uitleentermijn is mogelijk voor zover de werken niet door andere leners 
zijn aangevraagd.  

• Interbibliothecair (IBL) aangevraagde boeken kunnen niet verlengd worden.  

• De materialen die niet verlengd kunnen worden, breng je zo spoedig mogelijk terug naar de 
bibliotheek.  

• Je kan ook zelf de geleende materialen van thuis uit verlengen via de website van de 
gemeente (www.anzegem.be). Bij problemen kan je een e-mail sturen naar 
bibinfo@anzegem.be.  

Tarieven, uitleentermijnen en aantallen  

 

Media Aantal Uitleentermijn Leengeld Verlenging Maningsgeld/ per 
week en per werk 

BOEKEN 10 4 weken Gratis 1x € 0,30 

STRIPS 10 4 weken Gratis 1 x € 0,30 

TIJDSCHRIFTEN 
(uitgezonderd  
recentste nr) 

10 4 weken Gratis niet € 0,30 

DVD film 2 2 weken € 1,30 niet € 1,30 

IBL 
 

4 weken € 2,00 niet € 0,30 

VERTELPLATEN 
FUNDELS 

1 
1 

1 week 
2 weken 

Gratis 
Gratis 

niet 
niet 

€ 0,30 
€ 0,30  

Betalen van lidgeld, leengeld en maningsgeld gebeurt aan de betaalautomaat met muntstukken. Alle 
andere betalingen, zoals beschadigingen, kopies, … gebeuren aan de infobalie. Wanneer je langer 
dan 3 maanden wacht met betalen of het te betalen bedrag is €10,00 of meer, dan kan je niets meer 
ontlenen in de bibliotheek tot het tegoed is aangezuiverd. 
Bij problemen met de betaalautomaat kan je aan de infobalie terecht. De uiterste datum waarop je de 
ontleende materialen kan terugbrengen, staat op het uitleenticket vermeld. 

Voor de geleende werken die je te laat inlevert, betaal je maningsgeld (zie tabel). De kost voor een 
aanmaningsbrief bedraagt €1,00. Blijf je verder in gebreke, dan kan de bibliotheek een beroep doen 
op de bestaande wettelijke middelen om het geleende materiaal terug te vorderen. De kosten hiervoor 
zijn voor de lener. 

Voor het nemen van een zwart/wit fotokopie betaal je €0,10 per A4blad en € 0,20 per A3-blad. Voor 
een print via internet betaal je €0,15 per A4-blad . 
Het raadplegen van alle informatie en informatiedragers (bijvoorbeeld het gebruik van computer en 
internetfaciliteiten) in de bibliotheek zelf is kosteloos. 

De uitleningen zijn persoonlijk en de ontleende  materialen mogen niet doorgegeven worden. 

Reservatie  

 

Materialen reserveren is kosteloos. Dit kan op de publieksschermen in de bib en van thuis uit via de 
online bibliotheekcatalogus. 

Werken die niet voorhanden zijn in onze bibliotheek kunnen bij andere bibliotheken worden 
aangevraagd via een bibliotheekmedewerker. De eventueel hieraan verbonden kosten vallen ten laste 
van de aanvrager. Interbibliothecair aangevraagde materialen kunnen niet verlengd worden. 

Informatie en begeleiding  

http://www.anzegem.be/
mailto:bibinfo@anzegem.be
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Je kan voor informatie en begeleiding steeds een beroep doen op de bibliotheekmedewerkers. 

Verantwoordelijkheid van de lener  

 

Als lener ben je verantwoordelijk voor de materialen die met je lenerspas ontleend werden. Deze  mag 
je niet verder uitlenen. Je moet de materialen nazien op beschadiging en volledigheid voor je ze 
ontleent. Als je tekorten vaststelt, verwittig dan het personeel. Zoniet, kan je verantwoordelijk gesteld 
worden voor de schade. Ouders zijn verantwoordelijk voor de beschadigingen veroorzaakt door hun 
kinderen. 

De bibliotheekpas kan geblokkeerd worden als je je niet aan het reglement houdt. 

Verlies of beschadiging  

 

De lener dient zorg te dragen voor de geleende materialen. Bij verlies of beschadiging moet hij de 
kostprijs van het materiaal verhoogd met de verwerkingskosten (€3,00) betalen. Voor materialen die 
niet meer verkrijgbaar zijn, wordt bovendien voor elk geval apart een door de bibliothecaris te bepalen 
toeslag aangerekend. De bibliotheek blijft in ieder geval eigenaar van het beschadigde  materiaal. 
Beschadigingen toegebracht aan de bibliotheekinrichting moeten worden vergoed.  

Materialen Kostprijs 

BARCODE/TAG € 1,50 

DVD DOOS ENKEL 
                 DUBBEL 
TEKSTBOEKJE/BIJLAGE 

€ 2,00 
€ 4,00 
€ 3,00 

DVD SLUITING € 1,55 

FUNDEL RUGZAK 
             BOEK 
             READER 

€ 5,00 
€ 20,00 
€ 25,00 

VERTELPLATEN € 25,00 

KAMISHIBAITHEATER € 50,00 

 

Huisregels  

 

Géén enkele bibliotheekbezoeker mag de studiesfeer in de bibliotheek verstoren. De 
referentiewerken, kranten en de recentste tijdschriftnummers kunnen enkel ter plaatse geraadpleegd 
worden. 
In de bibliotheek mag je niet roken, eten of drinken. Dieren worden niet toegelaten in de bibliotheek. 
Boekentassen, rugzakken worden  in de daartoe bestemde kast geplaatst. 
Door zich in de bibliotheek in te schrijven, verklaart de gebruiker zich akkoord met dit reglement, 
waarvan hij/zij een exemplaar ontvangt bij de inschrijving. 
Een gebruiker kan om ernstige redenen worden uitgesloten door het college van burgemeester en 
schepenen op voorstel van de bibliothecaris en nadat de betrokkene de gelegenheid heeft gekregen 
zich te verdedigen. Alle onvoorziene gevallen worden door de bibliothecaris behandeld.. 

 

Privacy  
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De identiteitsgegevens die bij de inschrijving meegedeeld worden, komen in een ledenbestand dat 
door de bibliotheek wordt bijgehouden voor de administratie. Iedere ingeschreven gebruiker heeft 
recht op inzage en verbetering van zijn/haar identiteitsgegevens en die van de aan zijn/haar zorg 
toevertrouwde minderjarigen op de wijze zoals bepaald door de wet van 8 december 1992 tot 
bescherming van de persoonlijke levenssfeer. Het lenersbestand is enkel bestemd voor 
bibliotheekdoeleinden. 

Gebruik van het internet  

 

• Wie lid is van de bibliotheek kan gebruik maken van de internetcomputer.  

• Aanmelden voor internet doe je aan de infobalie op vertoon van je bibliotheekpas. Het gebruik 
van internet is gratis, maar is in principe beperkt tot 1 uur/ dag en tot 5 uur/ week.  

• Reserveren op voorhand is mogelijk voor de lopende en de volgende week.  

• De lener kan gebruik maken van de kantoortoepassingen, zoals Word, Excel en andere. Hij 
kan gegevens downloaden op een eigen geheugenstick. Elke pagina waartoe een 
drukopdracht wordt gegeven moet worden betaald.  

• Bij overlast wordt de lener de toegang tot de internetcomputer geweigerd.  

• Het gebruik van internet voor niet-legale of commerciële doeleinden wordt uitgesloten. De 
bibliotheekgebruiker is onderworpen aan de wet op auteursrechten en nevenrechten.  

• Het misbruiken van de computer of de toegang tot internet leidt tot sancties.  

• Eventuele nadelige gevolgen van misbruik vallen ten laste van de gebruiker.  

• Veroorzaakte schade dient vergoed te worden. De bibliothecaris bepaalt de te betalen 
vergoeding. Naargelang de schade kan je tijdelijk of definitief uitgesloten worden uit de 
bibliotheek en bij ernstige vergrijpen riskeert men een juridische vervolging.  

• De bibliotheek kan niet aansprakelijk worden gesteld voor het tijdelijk niet beschikbaar zijn van 
de computers en van internet in het bijzonder.  

Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 

_________________________________________________________________________________ 

 

Punt 7. Jeugd 
7.1. Kennisname beslissing d.d. 20 december 2010 van de Vlaamse overheid – Ministerie van 
Bestuurszaken, Agentschap voor Binnenlands Bestuur – Afdeling West-Vlaanderen – de 
gouverneur van West-Vlaanderen, houdende schorsing van de uitvoering van artikel 1 van het 
besluit van de gemeenteraad van 5 oktober 2010 waarbij het jeugdbeleidsplan 2011-2013 werd 
goedgekeurd. 
7.2. Intrekking van de beslissing van de gemeenteraad van 5 oktober 2010 houdende 
goedkeuring jeugdbeleidsplan 2011-2013. 
7.3. Beslissing tot hervaststelling jeugdbeleidsplan 2011-2013. 
Schepen Maurice Vanmarcke licht dit  agendapunt uitvoerig toe. Volgens de schepen was het advies 
van de gemeentelijke jeugdraad eigenlijk zeer vaag en algemeen gesteld. Om het goed te begrijpen, 
dient er teruggegrepen te worden naar het verslag van de vergadering van de jeugdraad d.d. 25 
september 2010. Daaruit blijkt dat de belangrijkste elementen van het negatieve advies betrekking 
hebben op de personeelsbezetting van de Jeugddienst, de locaties van de Jeugddienst en de 
subsidies aan de jeugdverenigingen. In diezelfde vergadering heeft de schepen van jeugd Greet 
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Coucke voorwaardelijk een motivatie/advies gegeven. Dit werd bij de behandeling tijdens de 
gemeenteraadszitting van 5 oktober 2010 herhaald en achteraf formeel bevestigd bij beslissing van 
het college van burgemeester en schepenen in zitting van 6 oktober 2010. Betreffende de 
behandeling van adviezen van de adviesraden zijn er afspraken met het schepencollege. Om geen 
subsidies te verliezen, diende het jeugdbeleidsplan voor einde oktober ingediend te zijn bij de 
bevoegde overheid zodat de goedkeuringsprocedure met spoed diende verder afgewerkt te worden.  
Inmiddels heeft de hogere overheid het jeugdbeleidsplan enerzijds aanvaard en komt het in 
aanmerking voor subsidiëring en anderzijds werd het door de toezichthoudende overheid van het 
Agentschap Binnenlandse Aangelegenheden geschorst op klacht van een gemeenteraadslid. 
 
Raadslid Rik Colman kan niet akkoord gaan met de idee die tussen de regels geopperd werd dat de 
ingediende klacht was ingegeven om de subsidies aan de jeugd tegen te houden. Volgens raadslid is 
de wet heel duidelijk waarbij gesteld wordt dat eventuele afwijkingen op de uitgebrachte adviezen 
dienen gemotiveerd te worden. Deze motivatie was niet beschikbaar in het dossier op het ogenblik 
van de vaststelling in de gemeenteraad van 5 oktober 2010. Voor de raadsleden was het belangrijk te 
weten waarom het negatief advies niet werd gevolgd, vandaar ook het voorstel van zijn fractie om het 
agendapunt af te voeren wat niet werd gevolgd door de fracties van de meerderheid. Gezien de wet 
niet gerespecteerd werd, hadden raadsleden het recht om te reageren. Op dit ogenblik is het  
trouwens nog altijd niet duidelijk waarom het negatief advies wordt weerlegd. 
 
Wordt de personeelsbezetting van de Jeugddienst behouden op 2 of 3 medewerkers? 
Waar zal de Jeugddienst ondergebracht worden, bij het jeugdhuis in het vroegere gemeentehuis van 
Kaster dat zal opgericht worden blijkens de toelichting bij het budget 2011 of op een andere locatie? 
De subsidies voor 2011 worden weliswaar behouden maar er is helemaal geen engagement voor 
2012 en 2013, tijdspanne waarop het nieuwe jeugdbeleidsplan betrekking heeft. 
En op de problematiek rond de fuiven werd helemaal niet ingegaan. Dienen al onze jeugdbewegingen 
voor fuiven uit te wijken naar een naburige gemeente? 
 
Daarenboven wist het schepencollege heel goed dat er een klacht ingediend was en werd 
niettegenstaande het jeugdbeleidsplan overgemaakt aan de bevoegde instanties zonder daar melding 
van te maken. Daarenboven wordt op de vraag van de heer gouverneur om toelichting te verschaffen 
slechts laattijdig geantwoord op 25 november 2010, na een rappel en wellicht nadat het college  reeds 
signalen had ontvangen dat het jeugdbeleidsplan in aanmerking kwam voor aanvaarding. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke kan deze redenering niet volgen. Het dossier mocht zondermeer 
vertrekken. Er was wel een schrijven van de heer gouverneur dat er een klacht was ingediend tegen 
de beslissing van de gemeenteraad, doch dit schrijven stond in geen geval gelijk met een schorsing. 
 
Gezien de klacht ook deels betrekking had op de subsidiëring van de jeugdbewegingen kon hierover 
aan de heer gouverneur slechts een afdoend antwoord verstrekt worden nadat er duidelijkheid was 
over het voorstel van budget 2011. Dit was pas einde november 2010. Het is dus niet correct om te 
laten uitschijnen dat het wat late antwoord op de vraag van de heer gouverneur een 
‘vertragingsmanoeuvre’ inhield. 
 
De voorzitter Victor Gerniers stelt eveneens dat er in gans de afhandeling van dit dossier niets dient 
gezocht te worden dat er ook niet in te vinden is. Hij gaat vervolgens over tot de beraadslaging. 
 
De gemeenteraad neemt kennis van de  beslissing d.d. 20 december 2010 van de Vlaamse overheid 
– Ministerie van Bestuurszaken, Agentschap voor Binnenlands Bestuur – Afdeling West-Vlaanderen – 
de gouverneur van West-Vlaanderen, houdende schorsing van de uitvoering van artikel 1 van het 
besluit van de gemeenteraad van 5 oktober 2010 waarbij het jeugdbeleidsplan 2011-2013 werd 
goedgekeurd. 
 
Met 20 ja-stemmen op 20 uitgebrachte stemmen wordt beslist tot intrekking van de beslissing van de 
gemeenteraad van 5 oktober 2010 houdende goedkeuring jeugdbeleidsplan 2011-2013. 
 
Met 16 ja-stemmen (Eendracht-Sameneen-Red) en 4 neen-stemmen (CD&V-Gemeentewelzijn) op   
20 uitgebrachte stemmen wordt het jeugdbeleidsplan 2011-2013 hervastgesteld. 
De gemeenteraad, 
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Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 5 oktober 2010 houdende goedkeuring van het 
gemeentelijke jeugdbeleidsplan 2011-2013; 
Gelet op het schrijven d.d. 19 oktober 2010 van het Agentschap voor Binnenlands Bestuur Afdeling 
West-Vlaanderen – Brugge betreffende een e-postbericht van een gemeenteraadslid waarbij bezwaar 
werd ingediend tegen de beslissing van de gemeenteraad houdende goedkeuring gemeentelijk 
jeugdbeleidsplan 2011-2013; 
Overwegende dat het college van burgemeester en schepenen met brief van 25 november 2010 het 
Agentschap voor Binnenlands Bestuur uitvoerig heeft geïnformeerd over alle aspecten in verband met 
bedoelde beslissing; 
Gelet op de beslissing d.d. 20  december 2010 van het Agentschap voor Binnenlands Bestuur – 
Afdeling West-Vlaanderen – besluit van de gouverneur houdende schorsing van de uitvoering van 
artikel 1 van het besluit van de gemeenteraad van 5 oktober 2010 van de gemeenteraad van 
Anzegem waarbij het jeugdbeleidsplan 2011-2013 werd goedgekeurd; 
Gelet op de beslissing van het college van burgemeester en schepenen d.d. 6 oktober 2010 
houdende motivering afwijking op het negatief advies van de gemeentelijke jeugdraad betreffende het 
ontwerp gemeentelijk jeugdbeleidsplan 2011-2013; 
Overwegende dat de motivering van het schepencollege op de afwijking op het negatief advies van de 
gemeentelijke jeugdraad betreffende het ontwerp gemeentelijk jeugdbeleidsplan 2011-2013 per brief 
van 29 oktober 2010 werd medegedeeld aan de gemeentelijke jeugdraad; 
Gelet op het schrijven d.d. 22 december 2010 van het Agentschap Sociaal-Cultureel Werk voor Jeugd 
en Volwassenen – Brussel dat het gemeentelijk jeugdbeleidsplan 2011-2013 aanvaard werd voor 
subsidiëring; 
Overwegende dat het antwoord van het schepencollege op het advies van de gemeentelijke 
jeugdraad bij het dossier van de gemeenteraad werd gevoegd; 
Gelet op het decreet van 14 februari 2003 houdende ondersteuning en de stimulering van het 
gemeentelijk, het intergemeentelijk en het provinciaal jeugd- en jeugdwerkbeleid, gewijzigd bij de 
decreten van 23 december 2005 en 15 december 2006; 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005; 
Na bespreking  
BESLUIT: 
Art.1: Kennis te nemen van het besluit  d.d. 20 december 2010 van de Vlaamse overheid – Ministerie 
van Bestuurszaken, Agentschap voor Binnenlands Bestuur – Afdeling West-Vlaanderen – de 
gouverneur van West-Vlaanderen, houdende schorsing van de uitvoering van artikel 1 van het besluit 
van de gemeenteraad van 5 oktober 2010 waarbij het jeugdbeleidsplan 2011-2013 werd 
goedgekeurd. 
Art.2: De beslissing van de gemeenteraad van 5 oktober 2010 houdende goedkeuring 
jeugdbeleidsplan 2011-2013 in te trekken. 
Art.3: Het gemeentelijk jeugdbeleidsplan 2011-2013 her vast te stellen en goed te keuren. 
Art.4: Afschrift van deze beslissing over te maken aan de Vlaamse Regering, Departement 
Bestuurszaken, Agentschap voor Binnenlands Bestuur, Afdeling lokale en provinciale besturen, 
regelgeving en werking – Brussel en aan het Agentschap voor Binnenlands Bestuur  - Afdeling West-
Vlaanderen – Brugge. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 
1° schepen Godfried Van de Meulebroeke verlaat de gemeenteraadszitting. 
 

Punt 8. Punten gevraagd door raadsleden 
8.1. Vraag tot toelichting bij de door het college van Burgemeester en Schepenen geplande 
reorganisatie van de gemeentelijke werking en dienstverlening. 
Met betrekking tot de vraag tot opname van voormeld punt op de agenda van de gemeenteraad werd 
door de fractie CD&V-Gemeentewelzijn volgende toelichting ingediend: 
Op de raadszitting van 13 december 2010 heeft de Schepen van Financiën namens het college 
uitgebreid een reorganisatie van de gemeentelijke werking en dienstverlening voorgesteld.  Van deze 
voorstellen en denkpistes waren vooraf geen gegevens aan de raadsleden ter beschikking gesteld 
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zodat enige reactie vanuit de kant van de oppositie onmogelijk was.  Aan de hand van de notities die 
we tijdens de zitting hebben kunnen maken hadden we graag meer toe toelichting bekomen. 
Welke in de audit rapport gemeentelijke diensten voorgestelde aanpassingen aan de gemeentelijke 
werking en dienstverlening worden in het toekomstproject van het college weerhouden en welke niet? 
Waarom worden sommige elementen uit deze audit niet verder ontwikkeld? 
Het college wil door de vorming van clusters een beter beleid, een grotere effectiviteit en een 
meerwaarde voor de bevolking realiseren.  
Hoe denkt het college dit te realiseren als deze clusters geen fysische eenheid vormen en over 
verschillende locaties verspreid zijn? 
Waarom wordt er niet geopteerd voor een centralisatie van de gemeentelijke diensten om de werking 
te optimaliseren en de kosten te drukken in plaats van voor de centralisatie van de dienstverlening?  
Wat is de uiteindelijke doelstelling van het college met deze hervorming van de gemeentelijke werking 
en dienstverlening? 
Welke efficiëntie winsten ziet het college door deze hervorming? 
Kunnen de inwoners nu straks eindelijk ook op zaterdag bij de gemeente terecht? 
Het is positief dat de gemeente de dienstverlening aan de inwoners wil verbeteren.  Hoe denkt het 
college dit waar te maken als de lokale dienstverlening wordt opgedoekt? 
Hoe wil de gemeente de inwoners die niet in de mogelijkheid zijn om alles via de digitale weg te 
volgen toch een adequate service verlenen? 
Hoe zal de gemeente voor de minder mobiele burger een adequate dienstverlening verzorgen? 
Hoe werd de communicatie met betrekking tot de reorganisatie intern aan het personeel 
georganiseerd? Wat was de reactie van het personeel? Was er ongenoegen en zo ja hoe wordt hier 
mee omgegaan en aan tegemoet gekomen? 
Wat wil het college dat de gemeente nog zelf doet en wat willen ze overlaten aan het verenigingsleven 
en de private sector? 
Welke ziet het college als de kerntaken van de gemeente en welke taken wil/kan ze afstoten? 
Hoe wil de gemeente haar kinderopvang organiseren als initiatieven in verschillende dorpen worden 
gesloten of beperkt tot veelvouden van 14? 
Het college wil de gemeentefinanciën gezond houden.  
Hoe wil ze dit realiseren met een begroting die in gewone dienst een tekort vertoont van 1,7 miljoen in 
2010 en een tekort van telkens ongeveer 1 miljoen in 2011, 2012, 2013, 2014 waardoor de 
reservefondsen worden uitgeput? Welke structurele wijzigingen worden voorzien in het dagelijks 
uitgavenpatroon? Wat zijn de gevolgen van het opsouperen van de reservefondsen voor de volgende 
generaties? 
Voor de opmaak van het budget 2011 was één van de basisprincipes: alle diensten moeten het stellen 
met minder werkingsmiddelen. In 1990 bedroegen de werkingskosten net geen 850 000 Euro, in 2014 
zal dit net geen 3 500 000 Euro zijn (x4 in 25 jaar). Hoe is dit te rijmen met dit basisprincipe? 
De doelstelling, die de schepen van financiën namens het college heeft vertolkt, was: met zo weinig 
mogelijk personeel zo efficiënt mogelijk presteren. Hoe moeten we dit begrijpen als de personeelskost 
jaarlijks blijft stijgen (minder dan 2 miljoen Euro in 1990, meer dan 6,3 miljoen in 2014)? 
Hoe wil het college een beter toeristisch beleid realiseren met minder kosten? 
Hoe zal de verbroedering met Estissac de toeristische troeven van Anzegem extra in de verf zetten? 
Wat is de financiële impact van de integratie van de dienst sociaal welzijn in het OCMW. In hoeverre 
zal er integratie zijn van de diensten? 
Welke meerwaarde mag de gebruiker verwachten van deze integratie? 
Hoe wil het college de antennepunten in de verschillende deelgemeenten laten bestaan en er tot een 
verbrede dienstverlening komen als er geen lokalen meer zijn voor een lokale dienstverstrekking? 
Het college pleit voor een goede interne en externe communicatie. Waarom werden de 
gemeenteraadsleden niet vooraf op de hoogte gesteld van de plannen van het college? 
Welke acties zal het college ondernemen om de dorpskernen fraai en leefbaar te houden als we zien 
dat er overal vuilnis blijft rondslingeren? 
Het college wil van de bovenzaal van het deelgemeentehuis in Vichte een lokaal maken voor het 
verenigingsleven.  Wat met de functie als trouwzaal? Wat met het kunstwerk dat er staat? Welke 
invulling krijgt het kaarterslokaal dat voorzien is in de meergezinswoning op de vroeger site 
D’Huyvetter?  
Waarom er niet voor zorgen dat het Ontmoetingscentrum De Stringe volledig vrij gemaakt wordt voor 
het verenigingsleven zoals dit oorspronkelijk voorzien was?’ 
Het college wil de uitleenpost Vichte van de bibliotheek onder brengen in het deelgemeentehuis van 
Vichte. Vroeger is er altijd sprake van geweest om de bibliotheek onder te brengen in de oude 
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gebouwen van de gemeenteschool? Waarom wordt deze zienswijze verlaten? Zijn er zelfs vroeger 
geen plannen opgemaakt voor de verbouwing in deze optiek? 
Het college wil snoeien in de toelagen aan de adviesraden. We stellen vast dat de adviesraad 
senioren naar verhouding meer middelen voor de eigen werking nodig heeft dan dat er toelagen aan 
verenigingen worden gegeven. Hoe wil het college hierin snoeien? 
Het college wil de schooltoelagen voor kinderopvang terugschroeven.  Eerst werden de scholen met 
lichte dwang aangepord om deze opvang zelf te organiseren, te investeren in materiële omkadering 
en daarvoor personeel aan te werven. Is de gemeente nog een betrouwbare partner voor het privaat 
initiatief?  
Welke timing voorziet het college om haar voorstellen en zienswijze waar te maken?  
 
Raadslid Rik Colman verduidelijkt verder dat tijdens de gemeenteraadszitting van december 2010 
kennis genomen werd van een ‘nieuwe organisatie’, waar de raadsleden vooraf geen weet van 
hadden. De persoonlijke notities van de raadsleden van zijn fractie tijdens bedoelde zitting werden 
samengebracht en ontleed wat uiteindelijk resulteerde in bovenvermelde vragen. 
 
Raadslid vraagt of de toelichting tijdens de gemeenteraad van december 2010 een persoonlijke 
benadering van de schepen was of gedragen werd door het college van burgemeester en schepenen. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke repliceert dat dit eigenlijke een nieuwe vraag is die niet voorkomt op de 
agenda van de gemeenteraad van heden. 
 
Verder stelt de schepen dat achter het budget 2011 en de cijfers een heel nieuw verhaal steekt dat 
voorbereid werd met externe studies o.a. van Wivo en ingegeven werd door de financiële toestand 
waarbij om te overleven dient geput te worden uit de reserves wat niet vol te houden is en de 
dringende noodzaak om te besparen. 
 
Alle cijfers die de vertaling vormden van de nieuwe structuur werden als primeur gegeven aan de 
gemeenteraad en dus zeker niet nadat er eerst beslissingen werden genomen. 
 
De schepen is van mening dat het tot zijn vrijheid behoorde om te bepalen hoe een belangrijk 
beleidsdocument, in dit geval het budget, werd toegelicht. Hierbij vond hij het belangrijk om eerst een 
idee te schetsen welke richting de gemeentelijke organisatie uit kan gaan en welke daarvan de 
financiële consequenties zijn.  Dus achter elk budget zit een verhaal dat in de toelichting aan bod 
kwam. 
 
Inmiddels is het budget 2011 goedgekeurd (brief gouverneur van 31 januari 2011) en wordt er 
gewaarschuwd voor de financiële ontwikkelingen met negatief resultaat op het eigen dienstjaar en de 
slinkende reserves waardoor het algemeen begrotingsevenwicht in gevaar komt. (waarschuwing die 
ook de vorige dienstjaren werd gegeven) 
 
Er is dus een duidelijke boodschap om het begrotingsevenwicht in het oog te houden en dat is precies 
waar er nu aan gewerkt wordt. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke is ook van oordeel dat de 38 vragen gesteld door de fractie CD&V-
Gemeentewelzijn, rekening houdend met de tijd nodig voor de vraagstelling, het antwoord, de repliek 
erop enz... te veel tijd in beslag zullen nemen en dat het derhalve op dit moment niet echt nuttig is 
deze te beantwoorden. Daarenboven behoren een heel deel van deze vragen tot de bevoegdheid van 
het schepencollege. Toch is de schepen eigenlijk tevreden met al deze pertinente vragen gezien  
meerdere ervan betrekking hebben op de kern van de werking van de gemeente. Al die vragen zullen 
dan ook overgemaakt worden aan de verschillende werkgroepen die momenteel bezig zijn met 
voorbereidingen rond de nieuwe organisatie. 
 
De schepen wijst er ook op dat een ding toch moet duidelijk zijn dat al wat tot nu toe verteld werd de 
krijtlijnen vormen waarbinnen de werkgroepen nadenken, voorstellen doen, handelen. 
 
Enkel een centrale gemeentelijke uitleendienst is momenteel in concrete uitvoering. 
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Raadslid Jan Steverlynck vindt dat het element ‘tijd’ inbrengen om niet te antwoorden op de vragen 
denigrerend is voor de raadsleden en absoluut geen argument kan zijn om geen toelichting te 
verschaffen. De gemeenteraad is juist het geschikte forum om erover te discussiëren. 
 
Raadslid stelt dat een begroting inderdaad politieke keuzes kan inhouden, doch dat het voor de 
raadsleden belangrijk is om te kunnen oordelen of de elementen die aan de basis van het budget 
liggen goed doordacht zijn en derhalve het voorwerp van debat dienen uit te maken. Het is ook 
belangrijk om de visie van het schepencollege te kennen. Momenteel doen allerlei geruchten de 
ronde, zijn er verklaringen van schepenen en personeel, doch geen duidelijkheid wat in een 
veranderingsproces toch wel wenselijk is. Wellicht zijn de politieke keuzes meegegeven aan de 
werkgroepen die richtlijnen kregen, maar voor de gemeenteraadsleden is er geen kans tot inbreng. 
Blijkbaar is het budget dan ook goedgekeurd op basis van hypotheses. De raadsleden krijgen echter 
geen antwoord op al hun vragen. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke antwoordt dat hij vorige zitting het ‘grootste affront‘ uit zijn politieke 
loopbaan heeft opgelopen en dat door het vertrek van een aantal raadsleden aan de mogelijkheid om 
verduidelijking te vragen voorbijgegaan werd. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt antwoorden op wat voorgesteld werd. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke herhaalt dat keuzes gemaakt worden, die werkgroepen in voorstellen nu 
uitwerken, doch dat alle beslissingen nog dienen genomen te worden. Hij wijst er ook op dat er binnen 
het schepencollege géén grote meningsverschillen bestaan en dat er zal teruggekoppeld worden naar 
de bevolking en de gemeenteraad. 
 
De voorzitter Victor Gerniers wenst te bevestigen wat de schepen heeft toegelicht en dat er grote 
inspraak en inbreng is voor de diensten. 
 
Hij stelt voor de bespreking hier af te sluiten en dit agendapunt af te voeren. 
 
Met 15 ja-stemmen (Eendracht-Sameneen-Red) en 4 neen-stemmen (CD&V-Gemeentewelzijn) op 19 
uitgebrachte stemmen wordt het agendapunt 8.1. Vraag tot toelichting bij de door het college van 
Burgemeester en Schepenen geplande reorganisatie van de gemeentelijke werking en dienstverlening 
afgevoerd. 
 
Raadslid Rik Colman stelt heel uitdrukkelijk dat dit opnieuw een heel ondemocratische handeling en 
beslissing betreft. 
 
Schepen Claude Van Marcke verlaat de gemeenteraadszitting. 
 
8.2. Vragen met betrekking tot de bestrijding van sneeuw en ijzel in onze gemeente. 
Raadslid Rik Colman stelt vragen met betrekking tot de bestrijding van sneeuw en ijzel in de 
gemeente naar aanleiding van onder andere een artikel in De Standaard, opmerkingen en 
commentaren betreffende de gebrekkige dienstverlening. 
 
Was onze gemeente voorzien op deze winterprik? 
Welke leveringscontracten voor strooizout heeft onze gemeente en welke garanties bieden ze? 
Wat heeft onze gemeente geleerd uit de winter 2009-2010? 
Beschikt onze gemeente over het juiste materiaal om zo’n winter goed door te komen? 
Zijn de strooiwagens uitgerust met de juiste technologie om met zo weinig mogelijk strooizout het 
beste resultaat te halen? 
Waarom was de bereikbaarheid van openbare gebouwen niet gegarandeerd? 
….    
Vooraf stelt schepen Prudent Lanneau dat bij het begin van de winter de gemeente beschikte over 
een zoutvoorraad van ongeveer 90 ton en dat er nog 119 ton en 62 ton zout werd bij aangekocht goed 
voor een bedrag van 34.981 euro. Momenteel is er nog ongeveer 15 ton zout in voorraad. Eerstdaags 
volgen er nog leveringen van 60 ton en 90 ton. De gemeentelijke technische dienst is momenteel 
bezig om hiervoor een stapelruimte in te richten. 
Het was niet alleen de gemeente Anzegem die geconfronteerd werd met een tekort aan zout. Ook 
heel wat andere gemeenten kenden dit probleem. 
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De schepen is helemaal niet akkoord dat er een gebrekkige dienstverlening was. Tijdens de 
eindejaarsperiode werden alle mogelijke middelen ingezet om de wegen sneeuw- en ijsvrij te houden. 
Ook verschillende medewerkers van de gemeente die in deze periode vakantie opnamen, hebben 
spontaan hun vakantie onderbroken om te helpen bij deze werkzaamheden. 
 
Voor de fietspaden werd een sneeuwruimer ingezet die door de eigen technische dienst werd 
geconstrueerd met vooraan een sneeuwschuif en achteraan een zoutstrooier. 
 
Raadslid Rik Colman merkt op dat het beter is eerst te borstelen en daarna een kleine hoeveelheid te 
strooien. Hij vraagt waarom de gemeente Deerlijk de fietspaden (bv. in de Olekenbosstraat) wel vrij 
kan houden en de gemeente Anzegem niet. 
 
Schepen Prudent Lanneau verklaart dat hij dit niet zelf heeft gezien doch dat hij dit kan navragen en 
dat het door de grote hoeveelheid sneeuw niet eenvoudig was om de fietspaden vrij te houden. 
 
Raadslid Frank Dooms voegt eraan toe dat hij afkomstig is uit die omgeving en heeft vastgesteld dat 
de toestand er toch ook niet zo ideaal was als raadslid Colman laat uitschijnen. 
 
Op de vraag of de gemeente voorzien was op die winterprik antwoordt de schepen dat niemand dat 
exact kan inschatten en dat als er zich nog dergelijke toestanden voordoen ook de bevolking zich wat 
zal moeten aanpassen inzonderheid qua rijstijl en rijgedrag. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt of wel het juiste materiaal werd ingezet en of men beschikte over de juiste 
technologie om zout te doseren. 
 
Schepen Prudent Lanneau erkent dat er tijdens de eerste en tweede winterprik wellicht te veel zout 
werd gestrooid doch dat de aannemers inmiddels de dosering hebben aangepast en minstens een 
zoutstrooier ondertussen ook voorzien werd van een digitaal verdelingssysteem. Voor de komende 
winter zal in het lastenboek opgenomen zijn dat de zoutstrooiers dienen uitgerust te zijn met een 
doseringstoestel. Dit zal ongetwijfeld de kostprijs van de dienstverlening verhogen want de 
aanschafprijs van een dergelijk toestel bedraagt ongeveer 25.000 euro. 
 
Betreffende de bereikbaarheid van openbare gebouwen stelt schepen Prudent Lanneau dat waar 
nodig handmatig gestrooid en geruimd werd op de tijdstippen dat deze gebouwen in de kerstperiode 
voor het publiek open waren. 
 
Raadslid Rik Colman merkt op dat op kerstavond de omgeving van de kerk van Anzegem niet 
toegankelijk was en dat er in zaal Ansold geen zout voorradig was. 
 
De schepen antwoordt dat als er zout gevraagd geweest was, de technische dienst daarvoor had 
gezorgd. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt hoeveel gram zout er per m2 werd gestrooid. Studies in landelijke 
gebieden hebben uitgewezen dat 14 gr/m² kan volstaan. 
 
Schepen Prudent Lanneau kent de precieze hoeveelheid niet, doch volgens een vlugge berekening 
zou dit ongeveer 20 gr/m² moeten bedragen. 
 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart afsluitend dat bij het begin van de winter de gemeente over een 
voldoende voorraad zout beschikte, doch dat door de lange en harde winter er een tekort ontstond en 
dat door tussenkomst van de overheid de leverancier die reeds meer dan 30 jaar de gemeente van 
zout voorziet niet meer mocht leveren aan de gemeente. Het kan ook wel zijn dat er bij de eerste 
winterprik teveel zout werd gestrooid. 
 
Raadslid Paul Verleyen verlaat de gemeenteraadszitting 
 
8.3. Vraag tot het aanpassen van de elektriciteitsvoorzieningen in het deelgemeentehuis te 
Vichte. 
Raadslid Rik Colman vraagt namens zijn fractie CD&V-Gemeentewelzijn om de elektriciteits-
voorzieningen in het deelgemeentehuis van Vichte toegankelijk te maken gezien deze nu 
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geconcentreerd zitten in de lokalen gebruikt door de lokale politie Mira en bijgevolg niet toegankelijk 
zijn buiten de openingsuren van de politiezone. Indien er zich een storing voordoet bij afwezigheid van 
de politie, moet de politie vanuit Waregem komen en uit een geval dat zich voorgedaan heeft tijdens 
het weekeinde blijkt dit niet vlot te verlopen.  
 
De voorzitter Victor Gerniers antwoordt dat deze aangelegenheid reeds verschillende keren werd 
aangekaart bij de lokale politie Mira doch dat omwille van veiligheidsredenen geen sleutel kan ter 
beschikking gesteld worden aan derden. Het splitsen van de elektriciteitsverdelingsinstallaties zal 
zware kosten teweegbrengen. De voorzitter zal dit nogmaals bespreken met de korpschef. 
 
Raadslid Paul Verleyen vervoegt zich opnieuw bij de gemeenteraad. 
 
8.4. Vraag in verband met de informatieverstrekking aan de inwoners. 
Raadslid Rik Colman vraagt om bij openbare werken de aannemer te verplichten de bewoners te 
informeren met andere middelen dan via de gemeentelijke website, gezien bij recente werken in de 
Blaarhoekstraat de bewoners onvoldoende vooraf verwittigd werden.   
 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart dat de aannemer van de werken aan de Blaarhoekstraat wel 
degelijk de opdracht kreeg om de bewoners te informeren. Uit navraag van de gemeentelijke diensten 
bij de plaatselijke inwoners blijkt dit wel degelijk het geval geweest te zijn. Het is trouwens het gebruik 
dat de gemeente de aannemers die werken uitvoeren in opdracht van het gemeentebestuur steeds 
verplicht worden de bewoners te informeren. Deze aangelegenheid wordt in ieder geval verder 
opgevolgd. 
 
Raadslid Anne Marie Ampe verlaat de gemeenteraadszitting. 
Schepen Prudent Lanneau verlaat de gemeenteraadszitting. 
 
8.5. Vraag naar de maatregelen die het college van Burgemeester en Schepenen heeft 
genomen om de afbraakmaterialen op de site Steverlynck langs de Oudenaardestraat te laten 
verwijderen. 
Raadslid Rik Colman vraagt namens zijn fractie CD&V-Gemeentewel welke acties het college 
ondertussen ondernomen heeft om de bouwheer van de site Steverlynck te verplichten de 
afbraakmaterialen langs de Oudenaardestraat te laten verwijderen gelet dat in de vorige 
gemeenteraad het schepencollege opgedragen werd om alle mogelijke middelen daartoe te hanteren. 
  
De voorzitter Victor Gerniers geeft een overzicht van alle initiatieven en acties die door het 
schepencollege reeds werden ondernomen om de bouwheer te verplichten de werf aan de 
Oudenaardestraat te laten opruimen en rein te houden. Helaas moet vastgesteld worden dat 
niettegenstaande verschillende beloftes van de projectontwikkelaar er geen positief gevolg is vast te 
stellen. De voorzitter is ook van mening dat het niet evident is om juridische stappen te ondernemen 
maar dat dit verder zal onderzocht worden. 
 
Schepen Prudent Lanneau vervoegt zich opnieuw bij de gemeenteraad. 
 
8.6. Welke was de kostprijs van de persconferentie net voor de gemeenteraad van 13 december 
2010? 
Raadslid Rik Colman vraagt welke de kostprijs was van de persconferentie georganiseerd in Het 
Beukenhof op maandag 13 december 2010. 
 
De voorzitter Victor Gerniers antwoordt dat de kostprijs 287 euro bedroeg voor 10 personen. 
 
8.7. Vraag tot het vegen van de fietspaden. 
Raadslid Rik Colman vraagt namens zijn fractie CD&V-Gemeentewelzijn om de fietspaden te vegen 
gezien op verschillende fietspaden na de sneeuw nu een laag grint ligt. Vooral de Grote Leiestraat zou  
er het ergst aan toe zijn. 
 
Schepen Prudent Lanneau verklaart dat de gemeentelijke technische diensten manueel de grootste 
losliggende stukken asfalt verwijderd hebben en dat er afspraken zijn met Imog om regelmatig te 
vegen. Hij heeft niet direct zicht op de precieze timing maar er kan eventueel gevraagd worden aan 
Imog om vroeger te vegen dan oorspronkelijk werd gepland. 
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Mondelinge vragen 
Ingevolge gemeenteraadsbeslissing van 6 oktober 2009 – punt 2. Algemeen beleid ‘Aanpassing 
huishoudelijk reglement gemeenteraad‘ (artikel 12) kunnen de raadsleden op het einde van de 
openbare zitting mondelinge vragen stellen. 
 
Raadslid Paul Verleyen wenst bij de mogelijkheid om mondelinge vragen te stellen het volgende aan 
te brengen. Het blijkt uit een verslag van het college van burgemeester en schepenen dat geoordeeld 
werd dat wegens gebrek aan interesse van de residenten en de hoge kostprijs er bij een volgende 
verkiezing geen stembureaus zullen ingericht worden in de Anzegemse rust- en verzorgingshuizen. 
Raadslid vindt dit heel duidelijk een gemiste kans. Uit een eigen onderzoek blijkt dat er wel degelijk 
een als behoorlijk te beschouwen interesse zou bestaan vanwege de bewoners om deel te nemen aan 
de stemverplichtingen mocht een stembureau ingericht worden in het rust- en verzorgingstehuis. Ook 
de animatoren waren geïnteresseerd om daaromtrent een project op te zetten. En de vermeende 
‘hoge kostprijs ‘ is ook zeer relatief. Het betreft een eenmalige kost waarvoor zeker middelen moeten 
te vinden zijn. Het is spijtig dat er geen stembureaus zullen worden ingericht waarmee minstens een 
‘democratisch surplus‘ kon gegenereerd worden. 

 
Raadslid Mia Tack-Defoirdt meldt dat er in de Beukenhofstraat ter hoogte van de ijskelder regelmatig 
water op de weg staat, wat bij winterse weersomstandigheden een gevaarlijke situatie veroorzaakt. 
 
Raadslid Mia Tack-Defoirdt dankt voor de aanleg van een bijkomende toegang bij de gemeentelijke 
begraafplaats Vichte. Gelet dat deze nieuwe toegang redelijk steil is, vraagt raadslid om een reling te 
plaatsen. Raadslid Jan Steverlynck vraagt of er  aan die kant geen klimop kan aangeplant worden 
tegen de scheidingsdraad tussen het kerkhof en de stapelplaats van de gemeente. 
 
Raadslid Paul Verleyen wenst bij wijze van ‘uitsmijter’ de schepenen Maurice Vanmarcke en Prudent 
Lanneau te danken voor het feit dat ze de volledige gemeenteraadszitting aanwezig bleven en ook bij 
de andere raadszittingen zo goed als altijd aanwezig waren terwijl dit niet het geval is voor andere 
schepenen. Bij bepaalde zittingen zijn er van zijn fractie soms meer raadsleden aanwezig dan 
schepenen. Dit getuigt van weinig respect voor de raadsleden. 
 
De voorzitter Victor Gerniers neemt akte van deze bemerking. 
 
Bij toepassing van artikel 12 van het huishoudelijk reglement gemeenteraad zal op deze mondelinge 
vragen ten laatste tegen de volgende zitting schriftelijk geantwoord worden. 
 
 
 
De agenda is afgewerkt en de voorzitter Victor Gerniers sluit de vergadering. 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
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